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در روزهای گذشته فوتبال پرحاشیه ایران با حواشی جدیدی مواجه شده است. 
کارلوس کی روش از اســتعفای خود به تاریخ اردیبهشت ماه سال آینده خبرداد 
و البته ســراغ ایفمارک نیز رفت و ادعایی در خصوص ساختمان نیمه کاره این 
مرکز داشت. ادعاهایی که پاسخ هایی به همراه داشت در این بین سهم هومن 

افاضلی و همسرش بیشتر از دیگران بود.

سخنان کی روش
کارلوس کی روش روز جمعه و پس از تماشــای دیدار 
پرسپولیس و فولاد در جمع خبرنگاران گفت: راجع به 
صحبت های هراتیان هیچ صحبتی ندارم چه کسی 
است که بخواهد مرا دعوت کند بنده باید او را دعوت 
کنــم. ما تــاش کردیم که ایــن مرکز بــه وجودآید. 
سرمربی تیم ملی اما روز شنبه صحبت های روز جمعه 
اش را تكمیل کــرد. وی بازهم زحمات دکترهراتیان 
و همكارانش را در ســاخت مرکز پزشكی مورد تایید 
فیفا زیر ســوال برد و گفت: مطلب دیگــری که باید 
بگویم این اســت که همه ورزشــكاران، مهندسان و 
متخصصان می دانند 4 ســال پیش تمامی طراحی 
کادمی فوتبال  ما برای ســاخت مراکز تخصصی در آ
ایران انجام شد و همه کشورها چنین مراکزی را دارند 
و برای پیشرفت بازیكنان از آن استفاده می کنند. من 
و دستیارانم بســیار سخت کار کردیم. مقدمات اولیه 
برای شــروع این مرکز را انجام دادیم. این ساختمان 
یك میراثی بود که می خواســتند بــرای فوتبال ایران 
باقی بگذارم و می خواســتم مانند بچــه خودم آن را 
پرورش دهم. کی روش ادامه داد: خانم پزشكی آمد 
و دخالت کرد. در واقع سوءاســتفاده کرد. وقتی او را 
دیدم به او گفتم ایــن کار را انجام ندهید. این مرکز از 
نظر عملكردی برای آینده فوتبال ایران بسیار حساس 
اســت اما متأسفانه به نظر می رســد میراث هایی که 
می خواســتند به جا بگذارند به خاطر منافع پزشكی 
آنها از بین می رود. وی ادامه داد: یكسری از بزرگان 
فوتبال ایران مثــل علی کریمی، افشــین پیروانی و 
جواد نكونام شــاهد ساخت مرکز پزشــكی بودند که 
می خواســتم میراثی از خودم به جای بگذارم اما این 
اتفاق نیفتــاد. با این همه حرفــم را تكرار می کنم که 
تصمیم نهایی را در همه امور علی کفاشیان می گیرد 

و حق اوست که تصمیم بگیرد و من مشكلی با این مساله ندارم اما تنها مشكلی 
که دارم این اســت که برخی افراد صحبت های خــاف واقع را مطرح می کنند 
وگرنه باید بگویم که من با صلح و صفا به ایران آمدم و با صلح و صفا هم در ایران 

باقی می مانم.

پاسخ مدیر ایفمارك
دکتر زهره هراتیان در گفت وگو با تســنیم درباره حاشــیه های اخیر که درباره 

مرکز تخصصی پزشكی بین المللی )ایفمارك( به وجود آمده و اینكه کی روش 
گفتــه مرکز تخصصی تیم ملــی را تجارتخانه کرده اند، گفــت: مدیریت مرکز 
پزشكی و بازتوانی فوتبال سال گذشته به دســتور آقای کفاشیان به من داده 
شد و با همه ســختی هایی که بود توانستیم مجوز آن را از فیفا بگیریم. تاش 
برای دریافت این مجوز به مدت 10 روز و شبانه روزی با تاش نیروهای جوان 
و باهــوش صورت گرفت و بــا لابی هایی که بــا کمیته پزشــكی فیفا کردیم، 

توانســتیم مجوز احداث این مرکز را بگیریم. این در حالی بود که روســیه هم 
به عنــوان میزبان جام جهانی 2018 همزمان با ما می خواســت این مجوز را 
بگیرد، اما موفق نشــد. وی ادامــه داد: ترجیح می دهم قضــاوت را به مردم 
بســپارم. آیا ایــن مرکز با این شــرایط که هنوز هــم به بهره برداری نرســیده، 
تجارتخانه است؟ مرکزی که نیاز به کمك همه دارد تا ساخته شود، تجارتخانه 
اســت؟ این تنها مرکز پزشــكی فیفاست که در آســیای مرکزی وجود دارد و 
حتی روســیه هم نتوانســت مجوز آن را بگیرد. به جای اینكه برای تكمیل آن 

کمك کنیم، با بداخاقی به این مســاله پرداخته می شود و این شایسته کشور 
ما نیســت. رئیس ایفمارك ایران با بیان اینكه لحن سرمربی تیم ملی در قبال 
یك خانم خوب نبوده، خاطرنشان کرد: کی روش به یك مرکز پزشكی احتیاج 
داشــت تا انتظاراتش برآورده شود. او سه سال پیش نقشــه این مرکز را آورد، 
اما شرایط فدراســیون به جایی رسید که از من خواســته شد عاوه بر برآورده 
کردن خواســته های کی روش، خدمات دیگری را هم به دیگر تیم های ملی 
بدهیم. من هم مثل یك سرباز دستور مافوقم را اجرا 
کردم. توانستیم این مجوز را از فیفا گرفته و یكسری 
تعهدات هم به آنها دادیم که این تعهدات حتماً باید 
عملی می شد. به این دلیل که فیفا اسپانسر این مرکز 
خواهد شد و ما مجبور بودیم طبق تعهد این مرکز را 
برای تمام رده های فوتبال در اختیارشان بگذاریم. 
ما آمادگــی این را داریم کــه در آینــده از ایده های 
کی روش در این مرکز اســتفاده کنیــم. هراتیان در 
واکنش به این مســاله که کی روش جمات تندی 
علیه او به کار برده و گفته »هراتیان چه کسی است 
که من را بــه این مرکز دعــوت کند و مــن باید او را 
دعوت کنم«، اظهار داشــت: مقابل صحبت های 
کی روش ماننــد دکتر ظریف عمل می کنم. پاســخ 
من به آقای کی روش احترام است و به سرمربی تیم 
ملی کشورم احترام می گذارم. من از آقای ظریف یك 
جمله یاد گرفته ام که بهترین دستاورد، تعامل است. 
دوست دارم یك روز با کی روش در این مرکز قدم بزنم 
و ایفمارك را به او نشان بدهم تا سرمربی باتجربه تیم 
ملی به من بگوید چه کار اشتباهی جز اجرای دستور 
فدراسیون انجام داده ام. حتی گفته شده بود که ما از 
این مرکز سوءاســتفاده کرده ایم، اما پولی در اختیار 
ما قرار نگرفته که بخواهیم سوءاستفاده کنیم. فیفا 
به ما پولی نمی دهد، بلكه تجهیزات می دهد و اصاً 
ما یا فدراســیون فوتبال نمی توانیم سوءاستفاده ای 

داشته باشیم.

عذرخواهی افاضلی
هومن افاضلی سرمربی سابق تیم ملی امید و دستیار 
علی دایی در تیم ملی کشــورمان اما در یكی از گروه 
های تلگرامی پاســخ سرمربی تیم ملی کشورمان را 
داد. افاضلی در این گروه تلگرامی نوشــت: »من از 
همــه اهالی فوتبال این مملكت به خاطر معرفی کردن کروش به فدراســیون 
فوتبال و کمک بــه اومدنش به ایران عذرخواهی می کنــم. کروش به عنوان 
مربی ســابقه بزرگی دارد هرچند در کشــور ما نتایجش متوســط بوده، ولی به 
عنوان یک فرد او یک آدم کوچک، گســتاخ و یک صفر به تمام معناســت. در 
تمام مدت حضــورش در این مملكت جز بی احترامی بــه آدم های مختلف و 
توهین به افراد ، رفتار دیگری از او ندیدم. من از همه مردم ایران و اهالی فوتبال 

عذرخواهی می کنم.«

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

مربیان سازمان امداد و نجات 
در تمرین های سالانه و باز 
آموزی ها خود را آماده ایام 
شلوغ سال و حوادث احتمالی 
میكنند تا در هنگام وقوع 
حوادث با تمام توان خود وارد 
عمل شوند

تیتر دو

بهداد سلیمی: زانویم 
اصلی ترین رقیبم است

قهرمان المپیک لندن گفت: فكــر می کنم پس از 
اردوی وزنــه برداری در کیش به ملی پوشــان اضافه 
شــوم واکنون با زانوی خود رقابت می کنم تا مراحل 
درمانی زودتر انجام شود و برای مسابقات آماده شوم.
بهداد سلیمی درباره آغاز تمرینات خود با وزنه بیان کرد: 
فشار تمرینات من یک مقدار بیشتر شده است. پیش 
بینی ام این بود که از اواسط اسفند تمرینات وزنه برداری 
را خیلی سبک شروع کنم اما از آنجا که اردوی تیم ملی 
به کیش منتقل می شــود، فكر می کنم اگر مشكلی 
پیش نیاید بعد از اردوی کیش به ملی پوشــان اضافه 
شوم. او در پاســخ به این پرســش که به اردوی کیش 
نخواهد رفت؟ گفت: من کیش نمی روم. در صحبتی 
که با دکتر نوروزی داشتم، او صاح دید در حال حاضر 
در تهران باشــم. دکتر نــوروزی از رونــد فیزیوتراپی و 
همچنین جراحی ام راضی اســت. من نیز تمام وقتم 
را می گذارم حتی در روزهای جمعه فیزیوتراپی انجام 
می دهم تا ایــن مرحله در مدت زمــان کمتری انجام 
شود. ســلیمی درباره اینكه هنوز در رابطه با رسیدنش 
به المپیک ابهاماتــی وجود دارد، تصریح کرد: تاش 
می کنم برسم و اصا به فكر این نیستم که به المپیک 
نمی رســم. تمام ذهنیت من بر روی این است که خود 
را برای مســابقات آماده کنم. اما این را هم باید در نظر 
بگیریم برخی اتفاقات دســت ما نیست. آن چیزی که 
دست من و تیم پزشكی اســت، تاش برای رسیدن 
به المپیک است، مگر این اینكه خدای ناکرده اتفاق 
غیر قابل پیش بینی رخ دهد. او ادامه داد: خدا را شكر 
پزشــكان تاکنون از روند درمانی مــن رضایت دارند. 
با دکتر نوروزی هم که صحبت مــی کردم، او گفت از 
پروتكلی کــه برای درمان ربــاط صلیبی پس از عمل 
جراحی دارند، دو هفته جلوترم که این جای شكر دارد. 
برنامه ریزی ام نیز برای این است که به جام فجر برسم و 
جواز حضور در المپیک را بدست آورم. قهرمان المپیک 
لندن با اشاره به صحبت های کیانوش رستمی مبنی 
که بر اینكه با نبود سلیمی در اردوی تیم ملی احساس 
تنهایی می کند، بیان کرد: کیانوش لطف دارد. من و 
او نزدیک به 10 ســال هر روز با هم در اردوی تیم ملی 
بودیم. مطمئنا نبود کیانوش من را اذیت می کند و نبود 
من بر روی کیانوش اثر می گذارد. ما از لحاظ روحی به 
هم کمک می کردیم تا تمرینات بهتری داشته باشیم. 

قتل داور وسط زمین
»سزار فلورس« 48 ساله پس از اینكه به یک بازیكن 
کارت قرمز نشــان داد به ضرب ســه گلوله در وسط 
زمین به قتل رســید. این اتفــاق در کوردوبا روی داد 
و یک بازیكن ســه دقیقه پس از اینكه به دلیل ضربه 
زدن به بازیكن حریف از زمین اخراج شــد، با ساح 
گرم وارد زمین شــد و ســه بار به ســر، گردن و سینه 
داور شــلیک کرد.  بر پایه گزارش میرر، در این حادثه 
یک بازیكن دیگر به نام »والتر زاراته« به دلیل شدت 
جراحات به بیمارستان منتقل شد. سخنگوی پلیس 
در این خصوص گفــت: این اتفاقــات در طول یک 
مسابقه فوتبال رخ داد. بازیكن پس از اخراج از شدت 

عصبانیت اسلحه آورد و داور را کشت.

پنالتی مسی بی احترامی 
محسوب نمی شود

رئیس ســازمان لیگ فوتبال اسپانیا معتقد است که 
پنالتی لیونل مسی هیچ بی احترامی برای حریف در 
پی نداشته است. بحث ها همچنان پیرامون پنالتی 
زیبا اما جنجالی لیونل مســی در جریان است. خاویر 
تباس، رئیس سازمان لیگ فوتبال اسپانیا)لالیگا(، 
از آن دسته افرادی اســت که لیونل مسی را به علت 
زدن این ضربــه پنالتی، محكوم نمــی کند و معتقد 
اســت هیچ بــی احترامی پشــت این ضربــه وجود 
نــدارد. تباس پیرامون این مســئله گفت:" در پنالتی 
مســی هیچ بی احترامی را ندیدم و از نظر من ایرادی 
نداشت. انجام کارهایی متفاوت و خاقانه به معنای 
بی احترامی نیســت." تباس در ادامه پیرامون دیگر 
موضوع جنجالی این روزهای فوتبال اســپانیا، یعنی 
برگزاری احتمالــی فینال جام حذفی در ســانتیاگو 
برنابئو صحبــت کرد:" همان طور که پیش از این نیز 
گفتم عاقه مند هستم تا فینال کوپا دل ری در برنابئو 
برگزار شــود." لازم به ذکر اســت که در روز برگزاری 
رقابت های فینال جام حذفی اسپانیا، برگزاری یک 
کنسرت نیز در ورزشگاه ســانتیاگو برنابئو پیش بینی 
شده اســت که عما برگزاری فینال جام حذفی را در 

این ورزشگاه غیر ممكن می کند.

لیگ قهرمانان مهم ترین 
ماموریت زیدان است

بازیكن و سرمربی سابق رئال مادرید، لیگ قهرمانان 
اروپا را مهم ترین رقابت برای ســرمربی فعلی این تیم 
می داند. رئال مادرید در مرحله یک هشتم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا، چهارشنبه شب در المپیكو شهر رم به 
مصاف پایتخت نشینان رم خواهد رفت. خوزه آنتونیو 
کاماچو، بازیكن و سرمربی سابق رئال مادرید، پیرامون 
ماموریت زیدان در این رقابت ها صحبت کرده است. 
او به خبرنــگاران گفت:" زیدان تمام تــاش خود را 
می کند تا رئال مادریــد را در جمع نخبه های فوتبال 
روز دنیا قرار دهــد. تصور می کنم که این تیم در لیگ 
قهرمانان اروپا دارای موقعیت بهتری نسبت به رقابت 
های لالیگا باشــد. مهم ترین مســئله این است که 
زیدان بتواند ذهنیت روانــی قدرتمندی در تیم ایجاد 
کند. ذهنیتی که باعث شود رئال مادرید در این مسیر 
از هیچ حریفی نترسد و باور داشته باشد که تمامی تیم 
ها را می تواند از پیــش رو بردارد. لیگ قهرمانان اروپا 
مهم ترین ماموریت زیدان است و او این ماموریت را با 
جدال مقابل رم آغاز می کند." کاماچو در ادامه پیرامون 
وضعیت کریســتیانو رونالدو به صحبت پرداخت:" او 
بهترین گلزن تاریخ باشگاه و برنده دو توپ طا با این 
تیم اســت. در طول نزدیک به 20 سال، من هیچ هم 
تیمی مانند او نداشته ام. معتقدم که او در ادامه نیز تاثیر 

زیادی بر رئال مادرید می تواند بگذارد."

بدل مارادونا در قشم
عبدالغدیر اتیكی که اصلیتی ترک داشــته و در آلمان بزرگ شــده، به عنوان مربی 
تیم هنرمندان ژرمن  ها به کشورمان سفر کرده و هم اکنون در جزیره زیبای قشم 
حضور دارد. او به دعوت باشــگاه هنرمندان ایران به قشم سفر کرده و در جزیره به 
شــدت مورد توجه مردم و عاقمندان به فوتبال قرار گرفته است. بازیگر تلویزیون 
و ســینمای طنز آلمان که چهر ه ای بسیار شــبیه به اسطوره فوتبال آرژانتین دیگو 
مارودونا دارد و همین شباهت هم موجب شده تا او سوژه عكاس ها در قشم شود. او 

در مورد شباهتش با اسطوره فوتبال آرژانتین یعنی دیگو مارادونا نیز اینگونه 
عنوان کرد:باعث خرسندی است که چهره ام شبیه به دیگو مارادونا، 
اســطوره فوتبال آرژانتین اســت. در این مورد فقط چیزهای قشنگ 

می توانــم بگویم؛ من مردمانی را دیده ام که بــا دیدن دیگو مارادونا 
شاد شده و خود را خوشبخت می پندارند. آدم های که دیدن مارادونا 

برای شــان حكم موفقیت را داشته و بخاطرش جشن هم می گیرند. 
فرقی هم نمی کند این  آدم ها مربوط به چه کشورهای بوده اند. بلكه 

همه جا هســتند. مردمانی که از دیدن مارادونا شاد شده و دوست 
دارند در کنارش عكسی به یادگار بگیرند.

پاسخ خانوادگی به اتهامات کی روش
حاشیه های ادامه دار حملات سرمربی تیم ملی به ایفمارک

سپاهان اصفهان که بیشــترین قهرمانی تاریخ لیگ برتر 
را به خود اختصاص داده اســت این فصل از آن ســپاهان 
همیشــگی فاصله دارد. این باشگاه، دیگر آن باشگاه الگو 
بــرای فوتبال ایــران نیســت. در فصل پانزدهــم اتفاقات 

عجیبی رخ داده و ظاهرا تمامی ندارد.
محرم رفت و برگشت!

در فصل جاری ابتدا ماجرای قهر محرم نویدکیا و شكراب 
شدن رابطه وی و حسین فرکی پیش آمد. در مقطعی حتی 
گفته می شــد کاپیتان محبوب زردهــای اصفهانی قصد 
دارد به کادر فنی این تیم اضافه شود اما در نهایت با جدایی 
حسین فرکی و نشستن استیماچ روی نیمكت این تیم ماجرا 

به پایان رسید.
اعتصاب

ســپاهانی ها که در ســالهای اخیر یكی از باشــگاه های 
متمول و خوش حساب لیگ برتر بوده اند نتوانسته مطالبات 
بازیكنان را پرداخت کنند بــه همین دلیل با اعتصاب آنان 
مواجه شدند. اعتصابی که البته بطور طبیعی توسط برخی 

سپاهانی ها تكذیب شد!
خط خوردن خلعتبری

مهاجم شــمالی سپاهان ابتدا از لیســت بازیكنان این تیم 
در هفته بعدی خط خورد و ســپس به لیست بازگشت! اگر 

چه گفته می شــد محمدرضا خلعتبــری در حالی به دلیل 
سرماخوردگی از لیست سپاهان خط خورده اما به نظر می 
رســد لو دادن توپ روی گل دوم سایپا، هدر دادن پنالتی و 
البته غر زدن های خلعتبری که صبر استیماچ را لبریز کرده 
از دلایل خط خوردن نام این مهاجم تند و تیز از لیســت 18 
نفره سپاهان بوده است. رسول خوروش سرپرست سپاهان 
در خصوص بازگشت این مهاجم  به فارس گفت: با تصمیم 
اســتیماچ قرار بود خلعتبری برای این دیدار به اســتراحت 
بپردازد و برای مسابقه با النصر آماده شود که با مصدومیت 
ســرلک یک بار دیگر خلعتبری به لیســت بازگشــت و این 

بازیكن در سفر به تبریز سپاهان را همراهی خواهد کرد.
اخراج عقیلی

مهمترین اتفاق این روزهای ســپاهان که مســائل فوق را 
تحت الشــعاع خود قرار داده اســت اخراج هادی عقیلی 
مدافع کهنه کار زردپوشــان نصف جهان است. عقیلی در 
واکنش به جدیدترین صحبت استیماچ مبنی بر اینكه این 
بازیكن باتجربه را از ســپاهان کنار نگذاشته و فقط بازیش 
نداده اســت، مــی گوید:» لازم اســت در این باره به شــما 
توضیح بدهم ایشــان به من گفته اند نمی توانی با تیم من 
تمرین کنی. شما برو جداگانه تمرین کند و حق و حقوق ات 
را از باشــگاه بگیر و اینكه دیگر در ســپاهان جایی نداری.

استیماچ مدعی شده که موضوع کنار گذاشته شدن من را 
با مدیرعامل در میان گذاشته البته جلسه ای برگزار شد که 
آقای باقریان در آن حضور نداشت اما گویا استیماچ از قبل 
با ایشــان هماهنگ کرده بود. اما سرپرست و تمام کمک 
های استیماچ یعنی آقایان خوروش، زاغی نژاد، علی لسان 
فولادی، رضا فتاحی، علی ربانی و دو دستیار خارجی آقای 
استیماچ یعنی زوران واردودیچ و ایوو سپاروویچ در جلسه با 
من حضور داشتند. اگر تمام کسانی که در آن جلسه حضور 
داشتند از آقای استیماچ نمی ترسند که اخراجشان کند، می 
توانند شهادت بدهند که استیماچ به من گفت حق نداری 
با تیم تمرین کنی و در لیست 18 نفره من نیستی. بحث من 
اصا 18 نفر یا 11 نفر نیســت. استیماچ به من گفت تو در 
اختیار باشگاه قرار داری.استیماچ به من گفت برو و حق و 
حقوقت را از باشگاه بگیر. الان که این حرف را زدم ولی الان 
مدعی شده است که اخراجم نكرده. برای کسانی که ایشان 
را به باشگاه سپاهان آوردند، متاسفم و از کاری که استیماچ 
دارد بــه ناحق انجام می دهد از طــرف کمک ها و مدیریت 
حمایت می شــود. همانطور که گفتم من هیچگونه رفتار 
غیرحرفه ای انجام ندادم ولی در عرض 48 ساعت استیماچ 
با کمک هایش صحبت کرد و نتیجه جلسه شان این بود که 
باید یک نفر را قربانی کنند و آن یک نفر هادی عقیلی بود. 

سپاهان در گرداب حاشیه مربیان و بازیکنان
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